
سیدعباس صالحی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در توئیتی 
به لغو الزام دولتی ها به انتشار آگهی در روزنامه ها واکنش 

نشان داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، صالحی یکشنبه شب در این توئیت 
افزود: آیین نامه ابلاغی ستاد موجب نگرانی جدی مطبوعات گردید.

او ادامه داد: با توجه به این که در زمان عدم حضور اینجانب 

و در خارج از نوبت در هیات دولت مطرح شده بود، با جناب 
آقای دکتر جهانگیری صحبت کردم و با نظر مساعد ایشان قرار 
شد که با درخواست اصلاحیه در ماده مربوطه، مجددا در جلسه 

چهارشنبه مطرح شود.
فعالیت  نحوه  نامه  آئین  وزیران  هیأت  که  است  گفتنی 
دولت  الکترونیکی  تدارکات  سامانه  در  اجرایی  دستگاه های 

)ستاد( را تصویب و ابلاغ کرد.
از جمله مهم ترین مفاد این مصوبه می توان به بهره گیری 
از امضای الکترونیکی، انجام معاملات و انتشار فراخوان ها بر 
بستر ستاد و بالطبع حذف کاغذ و رویه های سنتی و موازی 
و همچنین حذف آگهی روزنامه برای مزایده ها و مناقصه ها 

اشاره داشت.

واکنش وزیر ارشاد به لغو الزام دولتی ها به انتشار آگهی در روزنامه ها
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آخرین وضعیت همسان سازی 
حقوق بازنشستگان تأمین اجتماعی 
تهران  استان  اجتماعی  تامین  بازنشستگان  کانون  رئیس 
بازنشستگان  حقوق  همسان سازی  وضعیت  آخرین  درباره 
تامین اجتماعی گفت: در صورتی که اعتبار سازمان در بودجه 
۱۴۰۰ افزایش پیدا نکند ورشکسته می شویم. علی دهقان کیا 
در خصوص آخرین وضعیت بودجه همسان سازی حقوق 
بازنشستگان سازمان تأمین اجتماعی گفت: چندین بار با 
رئیس سازمان برنامه و بودجه و معاون اول رئیس جمهور 
نظر  در  اعتبار  افزایش  خواستار  و  داده ایم  انجام  مکاتبه 
گرفته شده در لایحه بودجه۱۴۰۰ برای متناسب سازی حقوق 
بازنشستگان تأمین اجتماعی هستیم. وی گفت: چنانچه 
اعتبار لازم برای سال آینده اختصاص داده نشود، تعادل میان 
منابع مصارف سازمان از بین می رود به همین دلیل سازمان 
دچار مشکلات زیادی می شود و قطعاً مانند سایر صندوق ها 
ورشکسته خواهد شد. دهقان کیا با اشاره به اینکه چنانچه 
۹۰هزارمیلیاردتومان به تأمین اجتماعی اختصاص داده شود 
بخشی از این اعتبار برای همسان سازی و بخشی نیز برای 
مصارف دیگر سرمایه گذاری خواهد شد، گفت: سال گذشته 
۱۷هزارمیلیاردتومان برای متناسب سازی حقوق بازنشستگان 
هزینه شد و امسال باید ۳۰ تا ۳۵درصد بیشتر از این مبلغ 
هزینه کنیم در مجموع حدود ۲۶ تا ۲۷هزارمیلیاردتومان نیاز 
داریم و این در صورتی است که نخواهیم متناسب سازی 
جدیدی انجام دهیم. وی تصریح کرد: اگر مبلغی به ۵۰ تا 
۶۰هزارمیلیارد تومان اعتبار قبلی اضافه نشود نمی توانیم از 
عهده هزینه های سازمان در بخش های مختلف بر بیاییم و 

قطعاً دچار مشکل خواهیم شد.
دهقان کیا افزود: از سازمان برنامه و بودجه انتظار داریم 
علاوه بر متناسب سازی، بخشی از بدهی تأمین اجتماعی 
را نیز پرداخت کند و حداقل بدهی جاری ماهیانه ۳ هزار و 
۵۰۰ میلیارد تومان تأمین اجتماعی را در بودجه ۱۴۰۰ در نظر 
بگیرد، در غیر این صورت منابع کاهش و مصارف افزایش 
پیدا می کند و طی دو سال آینده دچار معضل جدی خواهیم 

شد و جوابگوی بیمه شدگان و بازنشستگان نخواهیم بود.
رئیس کانون بازنشستگان تأمین اجتماعی استان تهران در 
خصوص برگزاری جلسات مُزد نیز گفت: قرار بود هفته گذشته 
شورای عالی مزد تشکیل جلسه دهد اما به دلیل تعطیلات 
دهه فجر، برگزاری این جلسات به هفته جاری موکول شده 
است. وی در خصوص تعیین حداقل حقوق نیز گفت: در 
سال جاری سقف حقوق حداقل بگیران با ۳۰سابقه ۲میلیون 
و ۸۰۰هزارتومان تعیین شد، در حالی که خود مسئولان حداقل 
هزینه خانوار را ۹ الی ۱۰میلیون تومان اعلام کرده اند. دهقان کیا 
افزود: انتظار داریم برای سال ۱۴۰۰ نیز بر اساس همان فرمول 
سبد هزینه خانوار که در سال۹۹ تعیین شد و مورد موافقت 
قرار گرفت؛ سبد هزینه خانوار بازنشستگان تعیین شود که البته 

مورد موافقت اولیه نیز قرار گرفته است.
به گفته وی، سال گذشته ۴میلیون و ۹۴۶هزارتومان سبد 
هزینه خانوار تعیین شد که امسال بر همین اساس به بیش 

از ۸میلیون تومان خواهد رسید.
تهران  استان  اجتماعی  تأمین  بازنشستگان  کانون  رئیس 
تأکید کرد: سبد خانوار درسال۹۹ بر اساس پایین ترین ارقام 
تعیین شده بود و ما انتظار داریم سبد خانوار۱۴۰۰ نیز بر 
همین اساس تعیین شود، چرا که کمتر از آن بازنشستگان 
پاسخگوی  دیگر  نمی توانیم  ما  و  می کند  مشکل  دچار  را 

بازنشستگان حداقل بگیر باشیم.
دهقان کیا با اشاره به اینکه در حال حاضر تفاوت زیادی میان 
حقوق بازنشستگان کشوری و لشکری با تأمین اجتماعی 
وجود دارد، گفت: برای بازنشستگان کشوری سال گذشته 
دو بار همسان سازی حقوق انجام شد و بیش از ۵۰درصد 
نیز پایه حقوقشان افزایش پیدا کرد در حالی که این اتفاق 
برای بازنشستگان تأمین اجتماعی رخ نداد و فاصله زیادی 
میان حقوق بازنشستگان کشوری و تأمین اجتماعی وجود 
دارد به همین دلیل ما انتظار داریم دستمزدهای سال آینده 
این فاصله را جبران کند و همچنین اعتبار لازم برای همسان 
اجتماعی  تأمین  به  نیز  بازنشستگان  سازی مجدد حقوق 

اختصاص پیدا کند. 

رفاه اجتماعی

در حالی در روزهای گذشته، خط فقر اعلامی حدود ۷میلیون 
و ۱۴۳هزارتومان گزارش شد و به گفتۀ کارشناسان اقتصادی 
در این مجرا هر عددی که در مذاکرات کمیته دستمزد بر سر 
آن توافق شود، نباید از این عددِ حداقلی یعنی از ۷میلیون و 
۱۴۳هزارتومان کمتر باشد که آمار های تورمیِ دی ماه نشان 

می دهد که این عدد باید بیشتر از ۹میلیون تومان باشد.
این اعداد در حالی در مذاکرات دستمزدی به بحث گذاشته 
و به عنوان اعداد و ارقام پیشنهادی یا حتمی بارگذاری 
بدنۀ  و  می افتد  اتفاق  شهر  در سطح  آنچه  که  می شود 
اعداد  چنین  نبودِ  دارد،  حکایت  آن  از  خانوار  اقتصادیِ 
اکثریت کارمندان و کارگران است و  دستمزدی در بین 
شواهد و جداول در این زمینه بیان گر این مهم است که 
بسیاری از اقلام سفرۀ خانوار در حالِ حذف شدن از سبد 
معیشتی است و در این مسیر آنچه به عنوان گزینۀ اصلی 
ناظر و  در بهبود سطح معیشت دیده نمی شود، حضور 
پاسخگویی در این خصوص است و رویکرد مثمر در دالان 

سخت اقتصادی به سکوت مسئولان گره خورده است.
در حالی گزارش های موجود و نگرانی ها در این خصوص 
و  موادغذایی  حداقل   جامعه،  افراد  از  نیمی  که  است 
ادامه  امکان  به زودی  و  نمی کنند  دریافت  را  پروتئینی 
تحصیل را هم نخواهند داشت که به گفتۀ امام قلی تبار- 
براساس  کارگران کشور؛  نمایندگان  عالی  بازرس مجمع 
تعریف سازمان های جهانی که خط فقر را حداقل درآمدی 
می دانند که یک نفر بتواند با آن در یک کشور زندگی کند، 
باتوجه به برآورد حدود ۱۰میلیون تومانی خط فقر کشورمان 
برای یک خانواده چهارنفره و دریافت خوش بینانه حقوق 
ماهیانه ۳میلیون تومان، به راحتی می توان اثبات کرد که 
کارگران )بیش از نیمی از جمعیت کشورمان( در فقر مطلق 

به سر می برند!

شورای  مجلس  پژوهش های  مرکز  نیز  این  از  پیش 
اسلامی در تابستان۱۳۹۷ مرز فقر را نزدیک به ۲میلیون و 
۷۳۰هزارتومان برای خانوار ۴نفره برآورد کرده بود. این آمار ها 
نشان می دهد که در ۲سال اخیر خط فقر حدود ۷میلیون و 

۳۰۰هزارتومان افزایش یافته است.
آنچه آمار رسمی نشان می دهد منتج براین امر است: بر 
اساس گزارش مرکز آمار، نرخ تورم نقطه ای شهریور١٣٩٩ 
در مقایسه با ماه قبل، ۰/۴واحد درصد افزایش یافته است. 
نرخ تورم نقطه ای گروه عمده »خوراکی ها، آشامیدنی ها و 
دخانیات« با افزایش ۵/۵واحد درصدی به ۳۱/۵درصد و 
گروه »کالا های غیرخوراکی و خدمات« با افزایش ۳/۳واحد 

درصدی به ۳۵/۹درصد رسیده است.
این گزارش نشان می دهد که در مقایسه قیمت کالا ها و 
خدمات مصرفی شهریور۹۹ با شهریور۹۸، قیمت حمل ونقل، 
رشدی  خشکبار  و  میوه  قیمت  ۸۰/۸درصدی،  رشدی 
۴۷/۵درصدی و قیمت نان و غلات، رشدی ۴۵/۲درصدی 

داشته است.
موسی شهبازی- مدیر کل دفترمطالعات اقتصادی مرکز 
پژوهش های مجلس نیز در این خصوص با بیان این مهم 
که نرخ فقر در کشور ما به حدود ۳۵درصد رسیده است 
یعنی ۳۵درصد مردم زیر خط فقر قرار دارند، معتقد است: 
میانگین مصرف کالا ها در سال های اخیر کاهش زیادی 
داشته است به طوری که در دهک های یک تا ۳، مصرف 
کالری کاهش یافته و همچنین مصرف گوشت کاهش 
یافته و تبدیل به مصرف مرغ و تخم مرغ شده است؛ به 
طوری که اکنون شاهد مصرف سرانه ۲۵گرم گوشت قرمز در 
ماه توسط این سه دهک هستیم. وی همچنین با اشاره به 
افزایش قیمت مرغ و تخم مرغ اظهار می کند: از آبان۹۸ تا 
آبان۹۹، قیمت مرغ ۸۴درصد و تخم مرغ ۸۸درصد افزایش 
یافته است که همین امر نیز تهدیدی برای مصرف این دو 

محصول است.
سخت بودن  گواهِ  تنهایی  به  اعداد  امر،  ظاهر  در  اگرچه 
معیشت در روزهای کرونایی و ضعیف شدن شماری از 
کسب و کارها است که در بطن ماجرا و به طور صریح، 
دریافتی های حداقلی و حذف بسیاری از اقلام معیشتی از 
سفرۀ خانوار، مستندِ روزهای سخت اقتصادی است که نیاز 
به گره گشاییِ جدی در این مسیر از سوی مسئولان ذی ربط 

دارد و به طور شفاف، رصد یک روزه از میادین و ملاحظۀ 
اتیکت های مندرج بر روی کالاها در بازار به سهولت گواهِ 
اوضاغ بغرنج اقتصادی خواهد بود و به استنادِ آمار موجود، 
در حالی افزایش نابهنگامِ اکثریتِ اقلام و مایحتاج سبد 
معیشتی همچنان روند صعودیِ خود را حفظ کرده که 
به طور هفتگی مشاهده  مایحتاج خانوار  افزایشی  نرخ 
می شود و گرانیِ شکر، روغن و حبوبات در کنار افزایش نرخ 
صیفی جات به سخت تر شدن وضعیت اقتصادی منتهی 
شده است و اگرچه در این راستا برگزاری کمپین هایی 
تحت عنوان #نه به گرانی و #خرید ممنوع و... در جامعه 
مشاهده می شود که در نهایت، جامعه و افراد اجتماع فعلی، 
شاهد ایجاد جو روانی بدون خروجیِ مثبت و پاسخگویی 

مسئولان و مباشران ذی ربط در نهادهای مربوط است.
و در این میان درحالی اقدام مسئولان برای رفع و رجوعِ 
مشکلات اقتصادی، علی الخصوص توقفِ گرانی ها اولویت 
اولیه در کنار سلامت محسوب می شود که باید منتظر بود 
و دید با توجه به اوضاع حاضر و عدم  نظارت از سوی 
کارشناسان و مسئولان در این مجرا، پاسخگوییِ ابتدایی 
و عملکرد مؤثر در این زمینه از سوی کدام نهاد و مرجع 

اقتصادی اجرایی خواهد شد!

حرف اول

»دنیای هوادار« از افزایش حذفیات سبد خانوار می گوید؛

دالان سخت اقتصادی و سکوت مسئولان!

خبر

پیک  شیوع  درباره  تهران  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
دوم و کشنده چهارم کرونا هشدار داد و گفت: بیم آن 

می رود جهش ایرانی ویروس را شاهد باشیم.
ناهید خداکرمی- رئیس کمیته سلامت شورای شهر 
تهران در تذکر پیش از دستور روزگذشتۀ خود با اشاره به 
اینکه یکسال از ورود کرونا ویروس به کشور می گذرد، 
و  شده اند  داغدار ۲۴هزارنفر  تهرانی  شهروندان  گفت: 
کشور فوت نزدیک به ۶۰هزارنفر را تجربه می کند که 
این ویروس تبعات جانی و انسانی وخیمی را در کشور 

وارد می کند.

وی با اشاره به اینکه ظواهر یک دو هفته اخیر نشان 
می دهد که این ویروس در حال گسترش است و پیک 
کشنده چهارم که به گواه جامعه علمی بسیار زیانبارتر 
از گذشته در حال شکل گیری است، اظهارکرد: بیم آن 

می رود جهش ایرانی ویروس را شاهد باشیم.
خداکرمی با بیان اینکه شهرداری باید با فوریت برای 
زودرس  تشخیص  و  پیشگیرانه  پروتکل های  اجرای 
ایجاد  در  همکاران  برای  شهرداری  گفت:  کند،  اقدام 
از ماسک  استفاده  و  تاکید کند  پروتکل ها  رعایت  و 
از خوردن و  و فاصله گذاری اجتماعی و خود داری 
الامکان  حتی  شود.  اجباری  جلسات  در  آشامیدن 

جلسات به صورت مجازی برگزار شود.
وی بیان کرد: کارکنان شهرداری و شهروندان بهتر است 
از شرکت در تجمعات و مهمانی خانوادگی و حضور در 
فضای بسته در مدت طولانی اجتناب کنند و رعایت 
پروتکل های عمومی در تاکسی و اتوبوس ادامه یابد و 
به رانندگان توصیه می شود از دو ماسک استفاده کنند.

وی با بیان اینکه شهروندان تهرانی در مقایسه با سایر 
نشان  فرهنگ  با  بسیار  را  خود  جهان  پایتخت های 
دادند و ماسک به صورت همگانی استفاده شد، گفت: 
خود  سلامت  حفظ  برای  خواهیم  می  شهروندان  از 

همچنان پروتکل ها را رعایت کنند.
خداکرمی از ستاد ملی مقابله با کرونا تقاضا کرد: برای 
تدوین پروتکل ویژه اصناف از اتحادیه صنفی مربوطه 
کمک بگیرند تا بیشتر از این شاهد تبعات محدودیت ها 
نباشیم تا شرایط تحریم به صنوف آسیب کمتری بزند 
و بخشی از بودجه کرونا در اختیار شهرداری و اتحادیه 
مربوطه قرار بگیرد تا خسارات ناشی از شیوع کرونا را 

جبران کنند.
تاکنون  بهداشت  وزارت  گفت:  شهر  شورای  عضو 
هوشمندانه عمل کرده وامیدواریم نسبت به ورود کافی 
کانال های  از  و  بیاید  عمل  به  عاجلی  اقدام  واکسن 
مختلف واکسن بیشتری خریداری شود تا شاهد ابتلای 

بیش از این نباشیم.

نگرانی از جهش ایرانی ویروس کرونا

موج چهارم کشنده تر است

کرونا در ایران

الهام آمرکاشی

  دبیر تحریریه

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید ابوالقاسم جراحیان  را گرامی می دارد
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معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری البرز اعلام 
کرد: رهایی یافتگان از دام اعتیاد در این استان تسهیلات 

۵۰میلیون تومانی اشتغال دریافت می کنند.
نور محمد فردی در نشست کمیته مشارکت های مردمی 
و سازمان های مردم نهاد که در سالن معاونت سیاسی 
از  اظهار کرد: یکی  برگزار شد،  البرز  استانداری  امنیتی 
خطراتی که جوانان ما را تهدید می کند مسأله اعتیاد و 
موادمخدر است که متأسفانه در نوک حمله این مواد 

مخدر جوانان هستند.
وی افزود: دستگاههای ذی ربط در امر مبارزه با اعتیاد 
مواد مخدر باید علاوه بر آموزش اقدامات پیشگیرانه انجام 
دهند. وی با بیان اینکه در هر کاری پیشگیری مقدم 
اجتماعی،   در بحث آسیب های  افزود:  درمان است،  بر 
پیشگیری حساس تر و مهم تر و کارسازتر است. معاون 
استاندار تصریح کرد: بهترین راهکار برای پیشگیری و 
مقابله با گسترش اعتیاد به موادمخدر در استان به عنوان 
معضل اساسی اجتماعی، اقتصادی و بهداشتی امروز 
جامعه، اجتماعی کردن امر مبارزه با این بلای خانمان سوز 
است که عزم و همت عمومی را می طلبد که باید در این 

زمینه فرهنگ سازی شود.
وی با بیان اینکه مسائل اجتماعی مثل دانه های تسبیح به 
هم پیوسته هستند، اضافه کرد: خلاقیت یکی از عنصرهای 
اصلی در حوزه مبارزه با پدیده قاچاق و موادمخدر محسوب 
می شود، شیوه های برخورد با انواع مواد مخدر نیاز به تغییر 

رویکرد با نگاه آسیب شناسانه دارد.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار البرز گفت: 
مصرف مواد مخدر زمینه ای برای بروز سایر آسیب های 
اجتماعی است و آگاهی، پیشگیری و اجتماعی کردن 
اصلی ترین راهبرد در حوزه مبارزه با موادمخدر و اعتیاد 
محسوب می شود. فردی با بیان اینکه نکته مهم و قابل 
توجه این است که ٢دیدگاه در جامعه وجود دارد بعضی ها 
می گویند معتاد مجرم است و بعضی ها می گویند معتاد 
بیمار است، تصریح کرد: سیاست کلی بر این است که 
معتاد بیمار است بنابراین برای سلامت بیمار باید ساز 
و کارهای خاص خودش را فراهم کنیم که هم درمان 
صورت بگیرد و هم آسیب های اجتماعی کاهش پیدا کند.
وی افزود: در همین راستا در استان برنامه ریزی های لازم 
با مرکز شورای هماهنگی مواد مخدر کشور  انجام شده 

تا آموزش های حرفه ای در زندان ها و جامعه هدف برای 
معتادین  صورت گیرد به طوری که تاکنون آموزش های 

دوره ای برای مردان و زنان معتاد برگزار شده است.
وی در ادامه تصریح کرد: در این راستا معتادین آموزش 
دیده بعد از ترخیص از تسهیلات ۵۰میلیون تومانی از 
محل بهزیستی بدون سود با کارمزد چهاردرصد برخوردار 

هستند.
شورای  ذیل  ادارات  کلیه  کرد:  تأکید  استاندار  معاون 
هماهنگی مواد مخدر موظفند هر کدام کارهای مربوط 
به خود را در همه امور از جمله دستگیری درمان، آموزش 
هیچ  از  عذری  هیچگونه  و  دهند  انجام  را  اشتغال  و 

دستگاهی پذیرفته نیست.
فردی گفت: بر اساس مصوبه شورای هماهنگی مواد 
مخدر استان که هفته گذشته به ریاست استاندار  و حضور 
کلیه مسئولین برگزار شد، تصمیمات مناسبی اتخاذ شد 
و مقرر گردید از روز شنبه- ۲۵بهمن ماه سال جاری توسط 
نیروی انتظامی با هماهنگی دستگاه محترم قضایی و 
مخدر،  مواد  هماهنگی  شورای  همچنین  و  بهزیستی 

متعادین متجاهر جمع آوری شوند.

رانندگی شهرستان فردیس  رئیس پلیس راهنمایی و 
اعلام کرد: حدود ۳۴هزار راننده وسایل نقلیه متخلف 
در اجرای طرح تشدید منع تردد شبانه در این شهرستان 

اعمال قانون شدند.
سرهنگ پیمان کرمی افزود: در اجرای طرح منع تردد 
شبانه که از اول آذرماه آغاز و تا کنون ادامه دارد، رانندگان 
برخی خودروها به خاطر بی توجهی به این محدودیت ها 
به صورت ثبت در دوربین و یا صدور قبض دستی در این 
شهرستان جریمه شدند. وی توضیح داد: دوربین های ثبت 

تخلف در فردیس و جاده ملارد فعال بوده و تخلفات از این 
طریق به صورت هوشمند ثبت می شود.

کرمی اظهارکرد: همچنین ۲هزار و۴۹۹خودرو دارای پلاک 
مخدوش  دراین شهرستان اعمال قانون شدند. وی افزود: 
به دنبال اجرای  طرح  محدودیت های ترافیکی عده ای 
از رانندگان برای فرار از ثبت تخلفاتشان اقدام به پوشاندن 
پلاک خودرو و یا مخدوش کردن آن کرده اند که طبق 

قانون جرم محسوب می شوند.
رانندگی شهرستان فردیس  رئیس پلیس راهنمایی و 

تا  ۲۰۰هزارتومان  مبلغ  بین  متخلف   رانندگان  گفت: 
۵۰۰هزارتومان جریمه شدند. وی با قدردانی از همراهی، 
مسوولیت پذیری و مشارکت همگانی مردم در اجرای 
تصمیم مسئولان امر برای تسریع در قطع زنجیره انتقال و 
ریشه کنی این ویروس، گفت: در این طرح شاهد انسجام 
و هم افزایی دستگاه ها و نهادهای مسئول با پلیس نیز 

بوده ایم.
گفتنی است؛ شهرستان فردیس با ۶۰۰هزارنفر جمعیت در 

جنوب کلان شهر کرج مرکز استان البرز قرار دارد.

سخنگوی ستاد کرونای دانشگاه علوم پزشکی البرز با 
اشاره به کاهش نسبی تعداد مراجعات سرپایی به مراکز 
درمانی استان، گفت: این مراجعان از هزار نفر در طول 

هفته اخیر به حدود ۸۰۰نفر کاهش پیدا کرده است.
به آخرین وضعیت  اشاره  با  بابایی روزگذشته  مهرداد 
شیوع کرونا در البرز اظهار کرد: طی ۲۴ساعت گذشته 
در مجموع ۴۵نفر در بیمارستان های استان بستری و 

۴۸نفر هم ترخیص شده اند. وی ادامه داد: در حال حاضر 
بستری  استان  بیمارستان های  در  کرونایی  ۲۹۱بیمار 
ویژه  از خدمات تخت های  آنها  از  هستند که ۱۰۲نفر 

استفاده می کنند.
وی با بیان اینکه همچنان سیر نزولی شیوع کرونا در 
استان متوقف باقی مانده، گفت: در حال حاضر هم 
در تعداد بستری های جدید و هم ترخیصی ها دامنه 

ثابتی داریم.
بابایی اضافه کرد: متأسفانه طی ۲۴ساعت گذشته دو نفر 
بر اثر ابتلای قطعی به کرونا جان خود را از دست داده اند. 
وی در ادامه با اشاره به کاهش نسبی تعداد مراجعات 
سرپایی به مراکز درمانی استان، گفت: این مراجعان از 
هزارنفر درطول هفته اخیر به حدود ۸۰۰نفر کاهش پیدا 

کرده است.

معاون استاندار:

بهبود یافتگان اعتیاد در البرز وام دریافت می کنند

حدود ۳۴هزار راننده متخلف در فردیس اعمال قانون شدند

کاهش مراجعه سرپایی موارد کرونا به بیمارستان های البرز

چه مصلحتی بالاتر از توقف 
جنگ با خداست!؟

به  فیلمی  پیش  چندی 
دستمان رسید از عجز و لابه 
جانسوز مادر و پدر سه شهید 
ملتمسانه  که  مقدس  دفاع 
استمدادخواهی می کردند از 
مردم و مطبوعات و مسئولان 
بالای  سقف  اینکه  خاطر  به 
سرشان در حال به یغما رفتن 
از سوی بانک بود. ماجرا چنین بود که این عزیزان برای وام 
خود اشتغالی یکی از بستگانشان سند خانه شان را در بانک به 
ضمانت سپرده بودند و بانک با شعبده انواع بهره های کاملا 
قانونی! رقم دویست و اندی میلیون تومان وام را به بیش از دو 
میلیارد تومان بازپرداخت رسانده بود و وقتی گیرنده وام به خاطر 
ورشکستگی نتوانسته بود وام را با این بهره های عظیم به بانک 
پرداخت کند، خانه این عزیزان در حال مصادره از سوی بانک بود. 
گرچه این واقعه شنیع فعلا از سوی بانک با فشار قوه قضائیه و 
مطبوعات و برخی مسئولان دلسوز دیگر در همان بانک مصادره 
گر متوقف شده اما این قصه قطعا نه از اینجا شروع شده و نه در 
اینجا پایان خواهد پذیرفت. قصه بانکداری ربوی  که حالا تیغش 
را بر گلوی افرادی گذاشته که فرزندان از جان شیرین بالاترشان 
را برای اینکه ایران - ایران بماند - به آوردگاه های دفاع از دین و 
ناموس ملتی فرستادند و حالا حتما ایشان از خود می پرسند آیا 

این ثمره خون شهیدانشان بوده؟ 
آیا ثمره خون شهیدان در کشوری اسلامی باید این باشد که 
چند ده نفر سوگلی بیش از 40 درصد تسهیلات بانکی کشور را 
گرفته باشند و به عنوان ابربدهکار بانکی حتی کسی جرات نکند 
نامشان را افشاء کند؟ آیا در کشوری که جمهور ملت و حاکمیت 
ملی اش با اسلام تنیده شده و با اسلام تعریف شده و در کتاب 
آسمانی همان اسلام »ربا به مثابه جنگ با خداست«، بانکداری 

اش باید تا این اندازه با ربا عجین شده باشد؟
که  شیعه  بزرگ  تقلید  مراجع  و  اعظام  آیات  حضرات  چرا 
موشکافانه در مقابل ناهنجاری های اجتماعی ای چون بدحجابی 
و حتی مواردی کوچک چون به استادیوم فوتبال رفتن بانوان 
واکنش های قوی و تند و تیزی دارند و حاکمیت هم نسبت 
به آن حساس عمل می کند، در مقابل این رویه که به صراحت 
جنگ با خداست کاری در خور نمی کنند؟ چرا حاکمیت چنین 
رویه دهشتناکی را که ورای ضد دینی بودن، اسباب معضلات 
بزرگ اقتصادی و اجتماعی شده است را تعطیل نمی کند و یا 
حداقل تقلیل نمی دهد؟ اصلا چگونه می شود با چنین بهره 
های بانکی وحشتناکی چرخ تولید را به حرکت در آورد؟ چرا 
چنین تضاد و زاویه تندی ما در جریان بانکداری مان با اسلام 
داریم؟ اسلامی که دین عدالت است و ربا عملا دشمن عدالت، 
پس اصلا چگونه می شود در کشوری که ادعای اسلامی دارد 
بانک هایی باشند که در حال جنگ با خدا هستند؟ واقعا چه 

مصلحتی بالاتر از توقف جنگ با خداست که ما نمی دانیم؟ 
نَ اللّهِ وَرَسُولِهِ وَإِن تُبْتُمْ فَلَكُمْ  »فَإِن لَّمْ تَفْعَلُواْ فَأْذَنُواْ بِحَرْبٍ مِّ

رُؤُوسُ أَمْوَالِكُمْ لاَ تَظْلِمُونَ وَلاَ تُظْلَمُونَ«
و اگر )چنين ( نكرديد، بدانيد به جنگ با خدا و فرستاده وى ، 
برخاسته  ايد؛ و اگر توبه كنيد، سرمايه هاى شما از خودتان است . 

نه ستم مى كنيد و نه ستم مى بينيد. )سوره بقره، آیه ٢7٩(

داستان جلد»البرز« چه خبر؟

سخنگوی کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها در 
شورای  مجلس  امروز  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس 
از  و یکی  بیاید  کار  پای  باید  تمام معنا  به  اسلامی 
اولویت های مجلس یازدهم اصلاح قوانین در حوزه زنان 

است که باید به آن توجه شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از فارس، علی حدادی- 
شوراها،  و  کشور   داخلی  امور  کمیسیون  سخنگوی 
شامگاه شنبه در آئین بزرگداشت مقام زن که در اداره کل 
فناوری و اطلاعات و ارتباطات، برگزار شد، گفت: قرآن 
کریم بهترین نسخه برای رشد و تعالی انسان، تربیت 

فرزند و تحکیم خانواده است.
نماینده مجلس شورای اسلامی ضمن تبیین خانواده در 
فرهنگ غرب، گفت: قرآن کریم بهترین نسخه برای رشد 

و تعالی انسان، تربیت فرزند و تحکیم خانواده  است.
این نماینده مجلس تصریح کرد: حضرت زهرا سلام الله 
علیها نه تنها الگویی برای زنان بلکه الگویی برای بشریت 

است.

نماینده مردم ساوجبلاغ، نظرآباد، طالقان و چهارباغ در 
مجلس شورای اسلامی، در ادامه ضمن برشمردن بانوان 
فعال در عرصه های اجتماعی فرهنگی، علمی، صنعت، 
بهداشت، دامپروری و کشاوری در سطح استان البرز، 
ادامه داد: استان البرز یکی از غنی ترین استان های کشور 
است که با داشتن ظرفیت بانوان فعال در همه عرصه ها 

می تواند در سطح کشور و دیگر جوامع بدرخشد.
حدادی در ادامه ضمن بیان اهمیت پرداختن به لوایح 
و قوانین در حوزه زنان و خانواده در مجلس افزود: امروز 
مجلس شورای اسلامی به تمام معنا باید پای کار بیاید 
که یکی از اولویت های مجلس یازدهم اصلاح قوانین در 

حوزه زنان است که باید به آن توجه شود.
ضمن  شوراها  و  داخلی  امور  کمیسیون  سخنگوی 
انتقاد به وضعیت معیشتی حاکم در جامعه، گفت: 
وضعیت معیشت امروز مردم نشان دهنده کوتاهی و 
قصور فراوانی است که در دستگاه های اجرائی انجام 

شده است.

وی با اشاره به جذب منابع مالیاتی البرز که بیش از 
۱۱۰درصد است، گفت: استان البرز ضمن داشتن منابع 
غنی صنعتی، کشاورزی، دامپروری و صنایع تبدیلی و 
همچنین با وجود داشتن جوانان و بانوان فعال و توانمند 

باید در جایگاه اعتبار بودجه در رتبه بهتری قرار گیرد.

»حدادی« خبر داد:

اصلاح قانون در حوزه بانوان، یکی از اولویت های مجلس

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »سیدابوالقاسم زرگر« 

- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

رضا تواضعی

  نویسنده
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شهری »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »شاهرخ مسکوب«
 - پژوهشگر و نویسنده فقید - را گرامی می دارد

تلنگر

در شهر

ویدیوی بالا که بارکد شده است را ببینید و مكر عمرعاص 
را گوش كنید و البته افاضات جناب بیژن نامدار زنگنه وزیر 
نفت جمهوری اسلامی ایران را! به هرحال چهل و اندی 
است كه امثال زنگنه در سیاست و اقتصاد و پول هستند و 
در واقع از گهواره تا لب گور وزارت را جوییده اند زشت است 
كه حرف های سال ٦0 حضرات مثل حرف های ١400 باشد.
البته این خیلی خوب است كه از آمریكا به خدا رسیده اند و 
كدخدا را فراموش كرده به اصل جنس چسبیده اند. این از 
هوش ذاتی جناب زنگنه است زیرا اینطور كه پیش می رود 
ایالات متحده آمریكا هم سرنوشتی بهتر از اتحاد جماهیر 
شوروی نخواهد داشت بنابراین تا دیر نشده باید آدرس را 
از كدخدا به خود خدا تغییر داد زیرا این یكی ابدی است و 

می توان تا خدا هست تقصیرات را به گردن پرودگار لایزال 
انداخت و حكومت كرد و حال كرد و به خانواده و خویشان 
و دوستان حال داد و حال مردم هم گرفته شود حقشان 
است! مردمی كخ ظلم می پذیرند لایق وزارت زنگنه و ظلم 

ظالم هستند...
بیژن خان زنگنه! آن گندم یا سیبی كه آدم خورد در واقع 
قبول خصیصه اراده و شعور بود كه خدا به آدم داد و از آن 
پس آدم لایق تعیین سرنوشت خود شد تا با اراده آهنین و 
شعور بتواند همه هستی را به تسخیر خود در آورد همانطور 
كه ژاپنی ها »زلزله« قدرتمندترین ابزار زمین را تسخیر و 

تحقیر كردند.
جناب بیژن نامدار زنگنه وزیر چهل ساله نفت، مگر شما 
و دوستانتان تا دیروز رقیب را متهم به حرف های »قزل 
قورتكی« و غیرعلمی و آویزان به رمال و فالگیر نمی كردید 
كه البته درست هم بود؛ حالا چرا خودتان هم به اردوگاه 
همان جماعت متوهم پیوسته اید؟ یعنی اینكه همه دنیا 
و بزرگان علم اقتصاد قیمت را نقطه تلاقی عرضه و تقاضا 
می دانند غلط می گویند یا شما به غلط گویی افتاده اید كه 
افتاده اید! شرم كنید. خجالت بكشید. حیاء كنید این پاسخ 

اعتماد مردم نیست...

رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم گفت: عادی انگاری شرایط، 
موجب افزایش مجدد آمار مبتلایان به کرونا می شود و از 

این رو باید نهایت دقت را داشت.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی دانشگاه 
علوم پزشکی قم،  محمد رضا قدیر در جلسه کارگروه سلامت 
و امنیت غذایی استان به روند اوج گیری مجدد کرونا در 
برخی از شهرها اشاره کرد و گفت: عادی انگاری شرایط، 
موجب افزایش مجدد آمار مبتلایان به کرونا می شود و از 

این رو باید نهایت دقت را داشت.
وی با اشاره به سخنان وزیر بهداشت در مورد انتشار ویروس 
تمامی  باید  داشت:  اظهار  در کشور  کرونا  یافته  جهش 
دستگاه ها و به ویژه رسانه ها در این خصوص فعالیت و 

همواره کمک و از عادی سازی جلوگیری کنند.
بسیار  آن  که گستردگی شیوع  است  ویروسی  »کرونا«، 
وسیع است و از جمله راه های انتقال آن عطسه، سرفه، 
دست دادن و روبوسی است؛ پزشکان توصیه می کنند، افراد 
علاوه بر پرهیز از دست دادن، روبوسی و حضور در مرکزهای 
عمومی؛ به  هنگام عطسه لازم است، جلوی بینی خود را با 
دستمال بگیرند و یا برای مهار آن از آرنج خود استفاده کنند.

برای جلوگیری از شیوع ویروس کرونا؛ رعایت شیوه نامه های 
بهداشتی همچون استفاده از »ماسک« و »فاصله گذاری 
اجتماعی« توصیه شده است. شهروندان قمی برای طرح 
هر گونه پرسش در مورد ویروس کرونا می توانند با شماره 
تلفن های ۴۰۳۰، ۳۱۳۶ و ۱۹۰ تماس بگیرند و برای کسب 
آخرین اخبار دانشگاه علوم پزشکی قم به کانال آن به نشانی 

webdaqom@ در فضای مجازی و یا تارنمای آن به نشانی 
اینترنتی www.muq.ac.ir مراجعه کنند.

غربالگری  سامانه  به  مراجعه  با  می توانند  ایرانیان  همه 
 salamat.gov.ir الکترونیکی ویروس کرونا به نشانی اینترنتی
و تکمیل اطلاعات خواسته  شده، گام بلندی در ارتقای سلامت 

جامعه و شکست ویروس کرونا بردارند.
همشهریان قمی در صورت مشاهده هر گونه علامتی در 
رابطه با ویروس »کرونا« در خود و افراد خانواده، می توانند 
به »مرکزهای جامع سلامت« امام حسن عسکری)ع( در 
شهرک امام حسن عسکری)ع(، امام خمینی)ره( در بلوار 
شهید کریمی )بنیاد(، فرقانی در انتهای شیخ آباد، پردیس در 
پردیسان )خیابان ایمان(، خوراکیان در بلوار ۱۵ خرداد، بعثت 
در نیروگاه، شهدا در خیابان انقلاب اسلامی )چهارمردان(، 
پنبه چی در خیابان امام خمینی)ره( و جندقیان در خیابان 

زاویه مراجعه و خدمات »رایگان« دریافت کنند.

از آمريكا تا خدا...

عادی انگاری، موجب افزایش مجدد آمار 
کرونا در قم می شود

گزارش

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

جامعه ورزش و جوانان چه میزان به 
اقشار آسیب دیده کمک کرده است؟

مدیرکل دفتر فرهنگی وزارت ورزش و جوانان گفت: مجموع 
بسته های  قالب  در  جوانان  و  ورزش  جامعه  کمک های 
بهداشتی و کمک  معیشتی در دوران کرونا ۱۳۵ میلیارد تومان 
بوده که توسط ادارات کل ورزش و جوانان استان ها و ادارات 
شهرستانی، سمن های جوانان، باشگاه های ورزشی و خیرین 

انجام شده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، جعفر سطوتی درخصوص کمک 
های مومنانه جامعه ورزش و جوانان در دوران کرونا گفت: 
در موضوع نقش جامعه ورزش و جوانان در برخورد با مسئله 
کرونا، اقدامات ارزشمندی انجام شده است، به طوری که از 
ابتدای شیوع کرونا در کشور، بلافاصله فعالیت های ورزشی 
محدود و کنترل و همچنین ستاد مقابله با کرونا در ورزش 
تشکیل شد که این ستاد از اسفند سال گذشته تاکنون ۴۲ بار 
تشکیل جلسه داده و نقشه راه و برنامه راهبردی ورزش کشور را 

در وضعیت کرونا تدوین کرده است.
وی ادامه داد: با توجه به آسیب بسیاری از مشاغل و کسب و 
کارها در دوران کرونا و عنایت به رهنمود مقام معظم رهبری 
برای کمک مومنانه و مواسات اسلامی به اقشار آسیب پذیر، 
رزمایش کمک مومنانه با صدور بیانیه مقام عالی وزارت ورزش 
و جوانان آغاز به کار کرد که در این رزمایش سمن های جوانان 
در سراسر کشور در هماهنگی و همکاری نزدیک با ادارات کل 
ورزش و جوانان استان ها وارد میدان شدند و علاوه بر تهیه و 
توزیع بسته های بهداشتی که از ابتدای کرونا انجام شده بود، 
در موضوع تهیه و توزیع بسته های معیشتی هم وارد عمل 

شده و کمک های چشمگیری داشتند.
سطوتی افزود: جامعه ورزش هم این کار را آغاز کرد به طوری 
که فدراسیون ها و هیئت های ورزشی، ادارات ورزش و جوانان 
استان ها و شهرستان ها، باشگاه های ورزشی، قهرمان و چهره 

های ورزشی پای کار آمدند و کمک های قابل توجهی کردند.
از ادارات کل ورزش و  وی عنوان کرد: طبق گزارش رسمی 
جوانان استان ها، در حوزه تهیه و توزیع بسته های بهداشتی 
شامل )ماسک، مواد ضدعفونی کننده، دستکش، گان و ...( 
جمع کمک های انجام شده معادل ۱۹ میلیارد تومان بوده 
است که توسط چهار گروه ادارات ورزش و جوانان استان ها 
و ادارات شهرستانی، سمن های جوانان، هیات ها و باشگاه 
های ورزشی و خیرین و چهره های ورزشی صورت گرفته است.

مدیرکل دفتر فرهنگی وزارت ورزش و جوانان گفت: در حوزه 
بسته های کمک معیشت نیز این چهار گروه تا امروز حدود 
۱۰۷ میلیارد تومان کمک جمع آوری و بین اقشار آسیب دیده 
و محروم توزیع کرده اند که این کمک ها همچنان ادامه دارد.

وی به کمک فدراسیون های ورزشی در این حوزه اشاره کرد 
و گفت: فدراسیون های ورزشی در سطح ملی هم وارد عمل 
شدند و تعداد ۲۳ هزار و ۵۵۸ بسته اقلام بهداشتی به ارزش ۲ 
میلیارد و ۷۰۰ میلیون تومان توسط ۲۹ فدراسیون جمع آوری 
و توزیع شد. همچنین قهرمانان و چهره های ورزشی نیز در این 
حوزه به صورت داوطلبانه ورود کردند و معادل ۲ میلیارد و ۴۰۰ 

میلیون تومان بسته بهداشتی در کشور تهیه و توزیع کردند.
سطوتی اظهار داشت: در بحث بسته های کمک معیشت نیز 
در قالب رزمایش کمک مومنانه و همت پهلوانانه در مناسبت 
های مختلف حدود دو میلیارد تومان توسط فدراسیون ها و 
حدود ۲ میلیارد تومان توسط چهره ها و قهرمانان ورزشی جمع 
آوری و توزیع شده است. فدراسیون جانبازان و معلولین هم در 
این کمک های مومنانه مشارکت داشته و فدراسیون تکواندو 
هم اولین فدراسیونی بود که رزمایش کمک مومنانه را آغاز کرد.
وی تصریح کرد: جمع کل این کمک ها اعم از بسته های 
بهداشتی و بسته های معیشتی در دوران کرونا حدود ۱۳۵ 
میلیارد تومان تا به امروز بوده است که این کمک ها توسط 
ادارات کل ورزش و جوانان استان ها و ادارات شهرستانی، 
سمن های جوانان، باشگاه ها ورزشی در استان های مختلف، 
چهره ها و قهرمانان ورزشی، خیرین و فدراسیون ها وهیات 

های ورزشی انجام شده است.
وی اظهار داشت: تا زمانی که کرونا ادامه داشته باشد، این 
کمک ها نیز ادامه خواهد داشت و امیدواریم با پایان کرونا این 
کمک ها برای رفع دیگر مشکلات و مسائل مردم آسیب دیده 

و محروم استفاده شود.
از جوانان و  مدیرکل دفتر فرهنگی وزارت ورزش و جوانان 
ورزشکاران و قهرمانان و چهره های ورزشی که در دوران کرونا 
پای کار آمدند و در مراکز درمانی کمک های فراوانی کردند نیز 
تشکر کرد و گفت: در روز ۱۷ شوال که مصادف با روز فرهنگ 
پهلوانی است، از برخی از این عزیزان تقدیر شد که در نظر 
داریم این مراسم را برای دومین بار در روز فرهنگ پهلوانی 
سال بعد هم برگزار و از تعدادی دیگر از مدافعان سلامت تقدیر 
کنیم. جای خوشحالی است که در ایام الله دهه فجر نیز جامعه 
ورزش و جوانان در اکثر استان ها از مدافعان سلامت تجلیل 

و قدردانی کرده اند.
وی به طرح )نذر رهایی( اشاره کرد و گفت: این طرح یکی 
دیگر از برنامه های ما در راستای کمک مومنانه است که با 
همکاری سازمان بسیج ورزشکاران در روز ۱۹ اسفند ماه برگزار 
خواهد شد و جامعه ورزش در این برنامه به آزادسازی برخی 
هموطنان محکوم به جرایم غیر عمد به ویژه جرایم مالی غیر 

عمد کمک خواهد کرد.
سطوتی تصریح کرد: موارد با کمک سیستم قضایی و بسیج 
ورزشکاران جمع آوری شده و این کار با محوریت معاونت 
فرهنگی و توسعه ورزش همگانی وزارت ورزش و جوانان و 
همکاری فدراسیون ها و هیات ها و چهره های ورزشی در 
سراسر کشور انجام خواهد شد که امیدوارم بتوانیم با کمک 
هایی که از جامعه ورزش جمع آوری می کنیم، تعدادی از این 

هموطنان را از بند برهانیم.
وی افزود: برای آزادسازی این عزیزان در این طرح گذشته از 
جمع آوری کمک های مالی جامعه ورزش از کمک های 
معنوی پیشکسوتان و چهره های ورزشی برای اخذ رضایت 

شاکیان نیز استفاده خواهد شد.

سعید  شفیعیان

 نویسنده

اسکن کنید
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شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم نیو ایج فرشته ای بالای پیانوی من Angel Above My Piano اثری از آهنگساز 
و پیانیست استرالیایی، فیونا جوی هاوکینز Fiona Joy Hawkins است. او یادگیری 
پیانو را از کودکی آغاز کرد و اولین قطعات کوتاه خود را پیش از رسیدن به نوجوانی 
ساخت. پس از آن او موسیقی را به صورت آکادمیک ادامه داد و بیش از گذشته 
توانست استعداد خود را نمایان کند. او به واسطه خلق موسیقی آرامش بخش و 
تخیل انگیز شناخته می شود و این ویژگی در عموم آثار او حفظ شده است. او در 
سال ۲۰۰۰ به صورت حرفه ای وارد دنیای موسیقی شد و اولین آلبوم خود را درسال 
۲۰۰۵ منتشر کرد. از آن روز تا کنون او ۱۵آلبوم منتشر کرده است. آلبوم فرشته ای 
بالای پیانوی من نیز اثری با همین فضا است به واسطه تلفیق صدای تک نوازی 
پیانو با موسیقی امبینت، به خوبی حس آرامش را به مخاطب منتقل می کند. این 
آلبوم موسیقی بدون کلام با فضاسازی دراماتیک، لطیف و رویایی و عاشقانه، 
آرامشی دلنشین را برای مخاطب به همراه می آورد و ۵۵ دقیقه او را محیط و فضای 
بیرون جدا می کند. این آلبوم یکی از آثار شاخص کارنامه فیونا جوی هاوکینز است 
 NAR Lifestyles که به واسطه آن موفق به کسب جایزه بهترین آلبوم پیانو از سوی
Music شد. نسخه ارائه شده از آلبوم Angel Above My Piano در دنیای موسیقی، 
نسخه ریمسترشده این آلبوم است که با فاصله چهارده ساله نسبت به نسخه اصلی 

در سال ۲۰۲۰ منتشر شد. 

Angel Above My Piano
::    فیونا جوی هاوکینز   ::  

خلاصه داستان: رنی کری پا در راهی خطرناک می گذارد تا انتقام مرگ همسرش را از 
قاتلی سریالی بگیرد. قاتلی که تخصصش به قتل رساندن زن ها است...

در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلمJames Berardinelli - جیمز براردینِلی، آمده است: 
بیش از پنجاه سال طول کشیده تا هالیوود یک جوابیه برای اثر کلاسیک »آرتور پن« 
یعنی  »بانی و کلاید« )Bonnie and Clyde( بسازد.  در فیلم گنگستری محصول ۱۹۶۷ 
که رومانتیسم هم به آن اضافه شده، نیروهای قانون به صورت کلی و به طور مشخص تر 
»فرنک همر« )Frank Hamer( تا آن شبیخون زدن نهایی به شکلی کودن به تصویر 
 John Lee( »اثر »جان لی هنکاک )The Highwaymen( »کشیده شده بودند. »راهزنان
Hancock(، به قول »پل هاروی« )Paul Harvey( »ادامه ی ماجرا را نشان می دهد«. در 
 Kevin( »این بازگویی بخش انتهایی ماجرای بانی و کلاید، همر )با بازی »کوین کاستنر
Costner((، در نقش یک مامور قانون قوی و کاربلد به تصویر کشیده شده که آخرین 
محلی که این زوج در آن رویت شده اند را با شانس و اقبال پیدا نمی کند )بر خلاف  »بانی 
و کلاید«( بلکه این نتیجه پشتکار و تحقیقات اوست. اگرچه این اثر هیچ وقت به لطافت، 
هنرمندی و در نهایت، سرگرم کننده بودن زوج »وارن بتی« )Warren Beatty( / »فی 
دان اوی« )Faye Dunaway( نمی رسد، ولی »راهزنان« بیشتر منطبق بر اتفاقات تاریخی 
واقعی است )و آن کمین نهایی هم درست همان جایی فیلمبرداری شده که این قضیه 

واقعا اتفاق افتاده است(.

Highwaymen- راهزنان
::   رابرت هارمون   ::

5 زبان عشق یکی از پرفروش ترین های کتاب های نیویورک تایمز و سایت آمازون، 
نوشته دکتر گری چاپمن است. چاپمن در این کتاب، رازهایی را برای داشتن عشق 
پایدار، ارائه می کند. محمد یوسفی کتاب ۵زبان عشق را به فارسی ترجمه کرده است.

دکتر گری چاپمن اعتقاد دارد عاشق شدن آسان است، اما عاشق ماندن یک چالش 
واقعی به نظر می رسد! اغلب ما با این سوال مواجه هستیم که چطور می توانیم 
با وجود همه ی خواست ها، تعارضات، خستگی و درماندگی های زندگی روزمره، 
رابطه مان را تازه و رو به جلو نگه داریم؟! چاپمن در کتاب ۵زبان عشق، شما با رمز 
و رازهای ساده ای آشنا می کند که به حفظ رابطه شما در عین حفظ کیفیت منجر 
می شود. این راهکارها تاکنون رابطه  میلیون ها زوج در نقاط مختلف جهان را نجات 
داده است. صرف نظر از اینکه رابطه ی شما درحال شکوفایی باشد و یا درحال افول، 
روش دکتر چاپمن برای ابراز و دریافت عشق، به شما کمک می کند تا سطوح 
عمیق تر و غنی تری از صمیمیت را با شریک زندگی تان تجربه کنید. بنابراین مطالعه 
این کتاب را از همین امروز شروع کنید! از مشخصات بارز این کتاب می توان به 
کاربردی و عملی بودن آن اشاره کرد. باید خاطرنشان ساخت دکتر گری چاپمن در 
ویرایش ۲۰۱۵ این کتاب، که برای پاسخگویی به پیچیدگی های روابط امروزی بروز 
رسانی شده است، حقایقی ذاتی را آشکار می کند و مهارت های کاربردی و مرتبط را 

به شیوه ای مفید معرفی می کند.

۵ زبان عشق- گری چاپمن
::  ترجمه: محمد یوسفی    ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »نورالدین رضوی سروستانی«فرهنگی
 - استاد آواز و موسیقی ایرانی - را گرامی می دارد

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی تجربه دوران کرونا را روزنه  
شاعرانه  تجربه  باید  گفت:  و  دانست  جهان،  با  ارتباط 
کرونایی را با جهان مبادله کنیم، دردی که همه مردم 
جهان با آن مرتبط بودند و همه شاعران جهان با آن 
همراهی و هم آوایی کردند را راهی برای ارتباط با جهان 

بگیریم. 
ایرنا، سیدعباس  از  به نقل  به گزارش »دنیای هوادار« 
صالحی در اختتامیه پانزدهمین جشنواره شعر فجر با 
اشاره به سالی که به سختی و در شگفتی گذشت، گفت: 
در آخرین سال قرن۱۴ هستیم که با دو اتفاق همراه 
شده، نخست چهلمین سال دفاع مقدس که شعر ما با 
آن پیوند خورده و روایتی از پدیده های نادر در روزگار 

بوده است.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی یاد شاعرانی که درباره دفاع 
مقدس سرودند و نگاشتند را گرامی داشت و با نام بردن 
از برخی، ادامه داد: اتفاق دوم کرونا بود که یک سالی 
است میهن را در کمند خود دارد. شعر با کرونا هم رابطه 
خود را دارد و در کشور ما روایتی از تاب آوری و احسان 

و نیکوکاری بود.
وی با اشاره به استفاده وزیر کشور اسپانیا از شعر سعدی، 
افزود: شعر بنی آدم اعضای یکدیگرند، جان مایه زندگی 
مردم جهان شد اما در کنار روایت های تاریخی، شاعران 

معاصر هم این راه را ادامه دادند و از انسان سرودند.
وزیر فرهنگ از آثار شاعرانه درباره مدافعان سلامت یاد 
کرد و گفت: از سوی دیگر شعر به کمک فضای بهداشت 
و پیشگیری آمد و تجریبات کرونایی شاعران، تبدیل به 
اثر هنری شد. بخش دیگر حوزه شعر در این دوره، روایت 
رنج کرونایی است که یک رنج وسیع انسانی بوده، روایت 

آن هم در میان شاعران کم نبوده است.
حجم قابل توجهی از تصویرگری های شاعرانه از این درد 
بود که در  است. طنزهای کرونایی هم مسأله مهمی 

دوران تنهایی های این همه گیری، لبخندی به لب آورد 
که کمک به بهتر شدن حال مردم بود.

صالحی با اشاره به فرصت هایی که کرونا از شعر گرفت 
و به شعر داد، بیان کرد: تجربه یک ساله زیست شعر در 
دوران کرونا، بسیار ارزشمند است. یکی از روزنه های 
ارتباط با جهان، این است که تجربه شاعرانه کرونایی را با 
جهان مبادله کنیم. می توانیم دردی که همه مردم دنیا 
با آن در ارتباط بودند و همه شاعران جهان با آن همراهی 
و هم آوایی کردند را به عنوان راهی برای ارتباط با دنیا در 
نظر بگیریم. اینگونه با شعر جهانی و سرمایه شعر ایرانی 

می توان همراهی کرد.
جشنواره بین المللی شعر فجر با آرمان بالندگی گونه های 
شعر امروز از سال ۱۳۸۵ هر ساله میزبان کاروان شعر 
پارسی بوده است و پانزدهمین دوره این جشنواره نیز در 

سال ۱۳۹۹ برگزار خواهد شد.
فجر  شعر  بین المللی  جشنواره  پانزدهمین  فراخوان 

توسط موسسه خانه کتاب و ادبیات ایران ۲۶آذر منتشر 
و از علاقه مندان دعوت شد آثاری را که سال ۱۳۹۸ به 
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  مجوز  با  فارسی  زبان 
منتشر شده  باشد در گروه های شعر کلاسیک، شعر نو 
)قالب های: نیمایی و سپید(، شعر محاوره، شعر کودک 
به  شعر(  حوزه  شعر)پژوهش های  درباره  و  نوجوان  و 

این جشنواره ارسال کنند.
کتاب هایی که با مجوز وزارت فرهنگ و ارشاد جمهوری 
اسلامی ایران، برای اولین بار در سال ۱۳۹۸ در داخل 
کشور به چاپ رسیده و در یکی از پنج گروه ادبی بالا قرار 

بگیرند می توانستند در این جشنواره شرکت کنند.
ابراهیمی، حمیدرضا  علمی، جعفر  دبیر  مریم جلالی- 
شکارسری، قربان ولیئی، سید احمد نادمی، محمدکاظم 
کاظمی، زکریا اخلاقی، محمود اکرامی فر و علی محمد 
مودب هیئت علمی پانزدهمین جشنواره بین¬ المللی 

شعر فجر بودند.

تجربه شاعرانه کرونایی را با جهان مبادله کنیم
کوتاه از جشنواره جهان سینما

جورج میلر جایزه فیلمساز سال را برای تدوین 
صدا دریافت می کند

گروه تدوین گران صدای سینما قصد دارد 
خود  جوایز  دوره  شصت وهشتمین  در 
که به زودی برگزار می شود جایزه سالانه 
فیلمساز برتر خود را به جورج میلر اهداء کند.

لادن مستوفی به »برف آخر« پیوست
فیلم سینمایی »برف آخر« به نویسندگی 
و  عسگری  امیرحسین  کارگردانی  و 
به  مصطفوی  حسن  تهیه کنندگی 
و  می پردازد  دامپزشک  یک  روزمرگی های 

پس از امین حیایی حضور لادن مستوفی در 
این فیلم قطعی شده است.

»یدو« کاری سخت اما لذت بخش بود
جانشین تولید پروژه فیلم »یدو« گفت: این 
فیلم کاری سخت اما لذت بخش و زیبایی 
بود چون از حرفه ای ترین آدم ها و اکیپ 
نسل جوان سینمای ایران که به کارشان 

مسلط بودند، استفاده شده است.

»اصالت« در ترکیه مقابل دوربین می رود
نویسندگی  به  »اصالت«  سینمایی  فیلم 
و کارگردانی شهرام اسدزاده در سه کشور 
ترکیه، سوریه و بلغارستان ساخته می شود 

و همزمان در ایران و دیگر کشورهای جهان 
اکران خواهد شد.
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 - فیلم ساز فقید - را گرامی می دارد

پپ مچِ آقای خاص را خواباند؛

مورینیو در خطر اخراج؟ 
جزیره

شگفتانه

گوشه و کنار

رقابت های پارادوومیدانی جایزه بزرگ فزاع در امارات، با کسب ١5 مدال توسط 
نمایندگان کشورمان پایان یافت.

در آخرین روز از رقابت های پارادوومیدانی جایزه بزرگ فزاع در امارات، در بخش 
معلولان و ماده پرتاب نیزه کلاس ٣4، سعید افروز با ثبت رکورد ٣4 متر و ٩7 

سانتیمتر، در جایگاه دوم قرار گرفت.
همچنین حامد امیری در ماده پرتاب وزنه کلاس 54 با ثبت رکورد ٩ متر ٦8 
سانتیمتر، موفق به کسب نشان طلا شد و بدین ترتیب جمع مدال های خود را به 

دو طلا و یک نقره رساند.
همچنین در بخش نابینایان و کم بینایان هاجر صفرزاده به نشان نقره ماده دوی 400 

متر دست یافت.
بدین ترتیب کاروان اعزامی ایران با کسب ١5 مدال رنگارنگ به کار خود پایان داد. 

اسامی مدال آوران ایران به شرح زیر است:
بخش جانبازان و معلولین

حامد امیری ٢ طلا و یک نقره- سعید افروز نقره- علی اصغر جوانمردی نقره- علیرضا 
صادقیان نقره- بخش نابینایان و کم بینایان- مهدى اولاد ٢ طلا- مهدى مرادى یک طلا

بهزاد عزیزى یک طلا- سامان پاکباز یک نقره- هاجر صفر زاده یک نقره- وحید نجیمى 
٢ برنز- مسعود حیدرى یک برنز

در جریان دور برگشت از دور دوم لیگ برتر هندبال مردان تیم مس کرمان مقابل 
پرسپولیس بهبهان به برتری رسید.

در آخرین دیدار از روز دوم دور برگشت از مرحله سوم لیگ برتر هندبال دو تیم 
پرسپولیس بهبهان و صنعت مس کرمان از ساعت ١8:٣0 به مصاف هم رفتند که در 

پایان نماینده کرمان ٣٢  بر ٢٣ پرسپولیس را شکست داد.
مس کرمان نیمه اول را با نتیجه ١٦ بر ١٣ به سود خود به پایان رساند. در این دیدار 

چهار بازیکن تیم مس کرمان به دلیل ابتلا به کرونا غایب بودند.
تیم ها دیروز یکشنبه، ٢٦ بهمن استراحت داشتند و از امروز، این رقابت ها با انجام 

چهار بازی ادامه پیدا خواهد کرد.
رده بندی تیم های گروه M  تا پایان رقابت های دیروز به شرح زیر است:

نیروی زمینی شهید شاملی کازرون با ٢٢ امتیاز
صنعت مس کرمان با ٢0 امتیاز

فولاد مبارکه سپاهان با ١4 امتیاز
فرازبام خائیز دهدشت با ١١ امتیاز

زغال سنگ طبس با ١١ امتیاز
ذوب آهن اصفهان با ٩ امتیاز
پرسپولیس بهبهان با ٦ امتیاز

پاس ناجا قم با ٣ امتیاز
سرمربی سابق تیم ملی تکواندو کشورمان با مسئولان فدراسیون تکواندو بلغارستان 

برای قبول مسئولیت مدیر فنی این تیم به توافق رسید.
حسن ذوالقدر که سال ها به عنوان سرمربی تیم ملی، مدیر فنی، رئیس سازمان 
تیم های ملی و دبیر در تکواندو ایران فعالیت می کرد، بعد از چهار سال دوری از 

تکواندو، به عنوان مدیرفنی تیم ملی بلغارستان به عرصه تکواندو بازخواهد گشت.
ذوالقدر که در این مدت در بخش آموزش تکواندو فعالیت می کرد، با مسئولان 
فدراسیون این کشور برای همکاری به عنوان مدیرفنی به توافق رسیده و قرار است 
پس از حضور »اسلاوی بینف« رئیس فدراسیون تکواندو بلغارستان قرارداد همکاری 

امضا شود.
حسن ذوالقدر یکی از پرافتخارترین مربیان تکواندو جهان است که سابقه ۱۲ سال 
هدایت تیم ملی تکواندو ایران، کسب عناوین معتبری چون قهرمانی جام جهانی، 
نایب قهرمانی های متعدد جهان و آسیا و مدال های متعددی از بازی های المپیک 
و آسیایی را در کارنامه دارد. وی از سال ۲۰۰۷ تا ۲۰۱۶ نیز به عنوان مدیرفنی، دبیر 
فدراسیون و رئیس سازمان تیم های ملی به همکاری خود با فدراسیون تکواندو ادامه 

داد و پس از آن به آموزش تکواندو روی آورد.

های  تیم  انگلیس،  برتر  لیگ  ادامه  در  و   ٢١ ساعت  از 
منچسترسیتی و تاتنهام به مصاف هم رفتند دیداری که به 
سبب حضور ژوزه مورینیو و پپ گواردیولا در نیمکت دو تیم 
حساسیت بسیاری را سبب شده بود و یادآور مصاف آن ها در 
رئال مادرید و بارسلونا بود. آخرین مصاف دو تیم با دو گل به 
سود تاتنهام خاتمه یافته بود. منچسترسیتی با آرایش ٣-٣-4 

و تاتنهام با آرایش همیشگی آقای خاص ١-٣-٢-4 بازی را آغاز 
کردند. سیتی با شروع مسابقه  مالک توپ و میدان بود. در 
دقیقه ١4 برخلاف جریان بازی و روی یک ضربه ایستگاهی، 
هری کین توپ را به تیرک دروازه سیتی کوبید که در ریباند 
دروازه بان سیتی ضربه لوکاس مورا را دفع نمود. در دقیقه ١8 
و بر روی خطای مشکوک هویبرگ بر روی گوندوغان داور 
اعلام پنالتی نمود که رودری توپ را در جهت حرکت لوریس 
وارد دروازه تاتنهام نمود. در دقیقه 4١ ضزبه ژسوس به تیر 
دروازه تاتنهام اصابت کرد و بدین ترتیب، نیمه اول با یک گل 

به سود سیتی خاتمه یافت.
نیمه دوم را سیتی به مانند نیمه اول هجومی آغاز کرد و در 
دقیقه 5١ گوندوغان از پاس رحیم استرلینگ نهایت استفاده 
را برده و با شوتی زمینی گل دوم را وارد دروازه لوریس کرد. در 
حالی که بازیکنان تاتنهام در صدد تلافی گل های خورده بودند 

روی شروع مجدد دروازبان سیتی، گوندوغان 
با لوریس تک به تک شده و گل سوم سیتی 

را وارد دروازه تاتنهام نمود. مورینیو که تیمش 
در هفته های اخیر در سراشیبی سقوط قرار 

گرفته گرت بیل را وارد بازی نمود. بیل در 
دقیقه 7٩ با حرکتی تماشایی مدافعان 
منچسترسیتی را جا گذاشته و با پای 

چپ شلیک کرد که ضربه اورا ادرسون 
به زیبایی دفع کرد.

به نظر می رسد که مورینیو باید در 
آرایش تیمی و نیز نحوه استفاده از 
بازیکنان تجدید نظر کند در غیر این 
صورت احتمال اخراج او از تاتنهام 

هم وجود دارد!

ظاهراً پایانی برای ناامید کردن اصناف مختلف از سوی دولت 
تدبیر وجود ندارد و این بار تبر پاستورنشینان بر پیکر رکن چهارم 

دموکراسی اصابت کرد.
خود  اقدام  تازه ترین  در  وزیران  هیات  اساس  همین  بر 
آئین نامه نحوه فعالیت دستگاه های اجرایی در سامانه تدارکات 

الکترونیکی دولت )ستاد( را تصویب کرد که با اجرای این 
مصوبه انجام معاملات و انتشار فراخوان ها بر بستر ستاد بوده 
و بالطبع حذف کاغذ و رویه های سنتی و موازی و هم چنین 
حذف آگهی روزنامه برای مزایده ها و مناقصه ها در دستور کار 
است و عملاً با این کار دولت آخرین نفس های مطبوعات را 

هم گرفت. روحانی و تیمش بارها نشان داده اند که اگر انتقادی 
بر آن ها وارد شود، در اولین فرصت انتقام می گیرند. ماجرای 
»حسین فریدون«، »مهدی جهانگیری«، »انتقاد مطبوعات و 
رسانه ها« و حالا شعارهای عده ای خودسر علیه رئیس جمهور 

باعث شده است که دودش در چشم مطبوعات برود.

مس کرمان از سد پرسپولیس گذشتپایان کار نمایندگان ایران با 15 مدال رنگارنگ »حسن ذوالقدر« مدیر فنی تیم تکواندو بلغارستان شد

حمیدرضا تیموری

 نویسنده

پاسخ انتقاد، انتقام است!

دولت، مطبوعات را به مسلخ می برد!؟
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »محمود یاوری«ورزشی

 - پیشکسوت فقید فوتبال - را گرامی می دارد

سرمربی تیم ملی تنیس روی میز زنان می گوید: رقبای 
اصلی ایران در انتخابی المپیک منطقه آسیا از قزاقستان و 
ازبکستان هستند که تمرینات خود را دنبال می کنند اما به 
دلیل لغو و کاهش تورهای بین المللی به دلیل شیوع کرونا، 
شناخت دقیقی از وضعیت و عملکرد فعلی آنها وجود ندارد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، مسابقات جهانی 
آسیایی  مسابقات  و  ۲۷اسفند  تا   ۲۴ المیپک  انتخابی 
انتخابی المپیک ۲۸ تا ۳۰اسفند برگزار می شود. قرار است از 
ایران ندا شهسواری و شیما صفایی به این مسابقات اعزام 
شوند تا شانس خود را برای کسب سهمیه امتحان کنند. تیم 
ملی تاکنون دو اردو پشت سر گذاشته و تا چند روز دیگر هم 

سومین اردوی خود را آغاز می کند.
حمیده ایرانمنش در مورد وضعیت آمادگی شهسواری و 
صفایی گفت: از وضعیت آنها در دور اول اردو راضی نبودم. 
درست است که هرماه به صورت آنلاین با هم کار می کردیم 
اما با اردوی حضوری تفاوت داشت، به همین دلیل ارزیابی 
من از آن ها کاملا متوسط بود. در ادامه مرحله رفت لیگ 
برگزار شد که باز هم عملکرد مناسبی نداشتند، اما بعد از آنکه 
تاریخ مسابقات انتخابی مشخص شد، جدی تر برنامه ریزی 
و اردو را آغاز کردیم و بازیکنان ۲۵روز در تیم ملی بودند. 
بلافاصله بعد از آن هم دور برگشت لیگ را داشتیم که 
وضعیت شان خیلی بهتر شد اما همچنان به تمرین نیاز 
داریم، به همین دلیل اردو را از چند روز دیگر تا زمان اعزام 

برپا می کنیم.
او در مورد رقبای شهسواری و صفایی در انتخابی المپیک 
منطقه آسیا بیان کرد: شرایطمان سخت است و رقبای اصلی 
ما از ازبکستان و قزاقستان هستند. وضعیت دقیق آن ها را 
نمی دانم اما بازیکنان قزاقستان تمرینات خود را داشته اند. 
البته هیچ فیلم مسابقه ای نداریم که بازیکنان را در یک سال 
اخیر آنالیز کنیم و همه برای قبل از کرونا است. امیدوارم 
تغییر چندانی در رقبا ایجاد نشده باشد و بازیکنان ما سهیمه 

توکیو را بگیرند.
سرمربی تیم ملی تنیس روی میز زنان در مورد مسابقات 
جهانی انتخابی المپیک گفت: تمام کسانی که سهمیه 
المپیک را کسب نکرده اند در این مسابقات شرکت می کند، 
بنابراین سطح مسابقات بسیار بالا و  شانس ما بسیار کم 
است. بیشتر به مسابقات آسیایی امید داریم چون دو دوره 
گذشته هم از طریق آسیای میانه سهمیه را کسب کردیم. 
البته ابتدا قرار بود مسابقات آسیایی و پس از آن جهانی 
برگزار شود که جابه جا شدند اما از این نظر که بازیکنان ما در 
یک مسابقه شرکت می کنند، خوب است و آمادگی بیشتری 

را برای مسابقه اصلی به دست می آورند.
ایرانمنش به مسابقات لیگ برتر هم اشاره کرد و گفت: 
امسال ۶تیم در لیگ حضور داشتند که اختلاف چهار تیم 
اول با هم  مخصوصاً در مرحله برگشت خیلی کم بود. این 
موضوع کیفیت لیگ را بالا برده و بازی ها جذاب بودند، 
ضمن اینکه عملکرد بازیکنان در دور برگشت خیلی بهتر شده 
بود، چون در مرحله رفت آنها بعد از حدود ۱۰ماه مسابقه 
می دادند و روی عملکردشان تاثیر گذاشته و استرس غالب 

شده بود.

او افزود: لیگ هر سال فرصتی را برای ظهور استعدادها فراهم 
می کند؛ سال گذشته گفتم اصفهان آینده درخشانی دارد و 
امسال دیدیم که بازیکنان این تیم به جز خانم شهسواری 
نوجوان و جوان بودند و خیلی خوب کار کردند. تیم گلستان 
هم بازیکن ۱۰ساله ای دارد که اگر به او بها داده شود یکی 
از آینده های پینگ پنگ ایران است. تیم ما )شهرداری شهر 
اما سه سال پیش  دارد  را  برترین ها  بابک( هم هرچند 
بدنه اصلی آن نوجوان بود که اکنون به رده جوانان و امید 

رسیده اند.
ایرانمنش ادامه داد: پیش بینی می کردم که آن ها به بازیکنان 
بزرگسال سال های آینده تبدیل می شوند و این اتفاق افتاد، 
به همین علت دوست داشتم برایشان اسپانسر جور کنم تا 
از نظر مالی تامین شوند و بتوانم به عنوان مربی تیم ملی 
نظارت بهتری داشته باشم چون اردوهای تیم ملی همیشه 
نیست و سرمربیگری باشگاهی در کنار تیم ملی کمک کرد 
تا بازیکنان را زیر نظر بگیرم. ما هم تقریبا از اواسط تابستان 
قراردادهارا بستیم و تمرینات را دنبال  کردیم که همین باعث 
شد بازیکنان جدی تر کار کنند و امسال عملکرد بهتری را 

نسبت به سال های گذشته نشان دهند.

وضعیت رقبای دختران پینگ پنگ ایران در انتخابی المپیک چگونه است؟ 
دیدگاه

تدوام پیروزی های اسکرا در لیگ والیبال لهستان با درخشش عبادی پور
ایرانی اش در لیگ والیبال لهستان مقابل  تیم اسکرا بوهاتوف با درخشش ستاره 

اولشتین به پیروزی رسید. دریکی ازمهمترین دیدارهای هفته بیست ویکم لیگ 
والیبال لهستان )پلاس لیگا( تیم اسکرا بوهاتوف که ازحضور میلاد عبادی پور 

دریافت کننده ملی پوش ایرانی بهره می برد، میهمان تیم »ایندکپول اولشتن« بود 
و درپایان اسکرا با درخشش ستاره ایرانی اش با نتیجه٣ برصفر به پیروزی رسید.

تابش نژاد: صعودمان به پلی آف قطعی شد 
مجید تابش نژاد- سرمربی تیم والیبال شهرداری ورامین در مورد شکست ٣ 

بر ٢ تیم والیبال شهرداری ورامین مقابل سایپا در هفته بیست وهشتم 
لیگ برتر باشگاه های کشور اظهار کرد: بازی نزدیک و محکمی بود. 

هرچه به پایان لیگ نزدیک تر می شویم، بازی ها سخت تر و سنگین تر 
می شوند. وی افزود: صعود ما به پلی آف قطعی شد.

نصیرزاده: استقلال سال آینده هم تیم می دهد 
 عبدالمهدی نصیرزاده درمورد اینکه درپایان مهلت١0روزه کمیته انضباطی به باشگاه 

استقلال چه تصمیمی اتخاذ شده، گفت:روزجمعه به دفتر سرپرست تیم استقلال 
رفتم و جلسه ای درهمین مورد باهم داشتیم. با علیرضادبیر هم تلفنی صحبت 

کردیم.از استقلالی ها دلجویی کردم و خداراشکر کدورت ها رفع شد و پول 
بچه ها را هم می دهند. آن ها سال آینده هم تیم داری خواهند کرد.

عبدولی: تمرکزم روی تمرینات بدنسازی است
قهرمان کشتی فرنگی جهان در سال ۲۰۱۱ از رسیدنش به وزن مطلوب 

وضعیت  خصوص  در  عبدولی  سعید  داد.  خبر  آینده  ماه  یک  در 
خوبی  تمرینات  است،  خوب  شرایطم  کرد:  اظهار  جسمانی اش 

انجام می دهم. البته تمرکز اصلی ام روی تمرینات بدنسازی است. 
هفته ای 4 جلسه هم تمرین کشتی انجام می دهم.

زارع: به خودم قول ۳ مدال طلای المپیک را دادم
قهرمان سنگین وزن کشتی آزاد امیدهای جهان گفت:هرگز به نرفتن به 

المپیک۲۰۲۰ توکیو فکر نکرده، اما به خودش قول کسب سه طلای 
المپیک را داده است. امیرحسین زارع اظهارکرد:من ابتدا تمرکزم روی 

تمرینات خودم هست و دوست دارم خودم را به آمادگی نسبی برسانم 
که هرتصمیمی کادرفنی برای من گرفت، بهترین نمایش را ارائه بدهم.

تعویق رقابت های انتخابی تیم های  ملی کاراته 
در حالی که پیش از این اعلام شده بود رقابت های انتخابی تیم های ملی 

کاراته دهه دوم اسفندماه برگزار می شود، اما موج جدید کرونا این 
مسابقات را به تعویق انداخت.  با اعلام لاله خالق نایب رئیس 

سازمان لیگ و مسابقات فدراسیون کاراته، رقابت های انتخابی 
تیم های ملی کاراته تا اطلاع ثانوی به تعویق افتاد.

قرعه کشی لیگ برتر بوکس انجام شد
مراسم قرعه کشی لیگ برتر بوکس انجام شد و طبق قرعه کشی درگروه اول تیم های 

باران پل اراک، خدمات خودرویی قبادی اردبیل، بیمه حکت تهران، شهید 
همت تهران و هیئت کرمانشاه حضور دارند. تیم های پلیمر خلیج فارس 

)لرستان(، هیئت خوزستان، پیشتازان اکو خراسان رضوی، صبانور گروس 
کردستان و کارو پلاست فارس هم گروه دوم را تشکیل می دهند.

رقابت مدعیان در مرحله پایانی 
مسابقات مرحله پایانی لیگ برتر فوتبال بانوان امروز با رقابت چهارتیم مدعی 

آغاز می شود.هفته پایانی لیگ برتر فوتبال بانوان از امروز آغاز می شود و 
براین اساس از ساعت١٣ شهرداری بم با سپاهان اصفهان رقابت می کند 

و شهرداری سیرجان به مصاف وچان کردستان می رود. مسابقات 
مرحله پایانی به صورت دوره ای و در شش هفته برگزار می شود.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال

ستاره سابق میلان و چلسی راهی MLS شد
مهاجم برزیلی که سابقه بازی در تیم های 
فوتبال میلان و چلسی را داشت پس از 
پیدا نکردن یک مشتری خوب در اروپا، به 

آمریکا سفر کرد.

رئال  با  قراردادش  تمدید  آستانه  در  راموس 
مادرید پس از تماس با پِرس

کاپیتان کهکشانی ها در پی تماسی که با 
قرارداد  امضای  به  داشته،  پرس  فلورنتیو 
با باشگاه رئال مادرید نزدیک شده  جدید 

است.

مسی به رکورد ژاوی رسید
با  بارسلونا  فوتبال  تیم  آرژانتینی  ستاره 
حضور در بازی تیمش مقابل آلاوس به 
سابق  کاپیتان  و  خود  هم تیمی  رکورد 

آبی و اناری پوشان کاتالونیا رسید.

خیلی  بازیکنانم  رویکرد  از  مورینیو: 
راضی هستم

وجود  با  تاتنهام  فوتبال  تیم  سرمربی 
شکست تیمش مقابل منچسترسیتی از 

رویکرد شاگردان خود ابراز رضایت کرد.

پیولی: برای اولین بار مستحق شکست بودیم 
سرمربی تیم فوتبال میلان می گوید تیمش 
کاملاً سزاوار شکست خارج از خانه برابر 
اسپتزیا بوده و نتیجه عادلانه ای برای بازی 

رقم خورده است.
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